
Zápisnica č. 8 zo  

stretnutia vedenia FF UPJŠ so zástupcami študentov  

dňa 19. mája 2025 

 

Prítomní: 

Vedenie Filozofickej fakulty UPJŠ v Košiciach 

Zástupcovia študentov (reprezentanti študentskej časti akademickej obce FF UPJŠ vrátane 

členov študentských častí akademických senátov fakulty a univerzity a študentov 

zastúpených v radách študijných programov FF UPJŠ). 

 

 

Priebeh stretnutia: 

 

1. Otvorenie 

prof. Mgr. Renáta Panocová, PhD., dekanka FF UPJŠ  

– privítala prítomných a ospravedlnila neúčasť pani predsedníčky AS FF a odovzdala slovo 

pani prodekanke 

doc. PhDr. Beáta Ráczová, PhD., prodekanka pre pedagogickú činnosť 

– informovala o najdôležitejších udalostiach aktuálneho akademického roka. 

– pripomenula, že program budú tvoriť odpovede a reakcie na otázky a pripomienky, ktoré 

mali možnosť zástupcovia študentov a študentiek vložiť vopred do zdieľaného dokumentu 

(aj anonymne) 

 

2. Reakcie na podnety študentov  

RNDr. Dagmar Hvozdovičová. tajomníčka FF UPJŠ 

– na otázku študentov súvisiacu s bezpečným parkovaním bicyklov a kolobežiek v areáli 

fakulty pani tajomníčka oznámila, že aktuálne je v procese riešenia oplotené uzamknuté 

stojisko s dohľadom kamery pri budove Sokrates, do ktorého bude možný len kontrolovaný 

vstup s kartou.  

– na otázku študentov, aké sú možnosti vytvorenia oddychovej zóny v budove Platón (po 

vzore iných budov v areáli fakulty), ktorá tam nateraz chýba a študenti by pani tajomníčka 

konštatovala, že je ako problematické sa v tejto súvislosti ukazujú úzke chodby historickej 

budovy, a teda ťažkosti s vhodným priestorom, ktorý musí vyhovovať aj z hľadiska 

bezpečnosti a prechodnosti únikových ciest. Pani dekanka zdôraznila, že sa v 

budove Platón hľadá vhodný priestor a ak sa nájde, otvorí sa študentom. Oddychová zóna 

by mala pribudnúť aj v budove fakultnej knižnice Gutenberg. 

 

3. Rozličné 

prof. Mgr. Renáta Panocová, PhD., dekanka FF UPJŠ  

– zablahoželala šéfredaktorovi časopisu študentov FF UPJŠ Univerzál Mgr. Timotejovi 

Miklošovi k úspešnej reprezentácii fakulty v prestížnej celoslovenskej 

časopiseckej súťaži Štúrovo pero. Spoločne sa zhodli na tom, že z časopisu sa stal 

efektívny nástroj propagácie fakulty, a to nielen v regióne východného Slovenska, 

– vyjadrila potešenie z obnovenia činnosti Študentskej rady FF UPJŠ, ktorá koncom februára 

pripravila úspešný „hollywoodsky“ ples. 

 

– o činnosti Rady pre vnútorné overovanie kvality (RVK) a najmä o úlohe študentov 

zastúpených v RVK UPJŠ, informoval jej študentský člen za FF UPJŠ Mgr. Dominik 

Maximov, 



 

– študentka medziodborového štúdia AjNj zdieľala svoju pozitívnu skúsenosť s  krátkym 

Erasmus výmenným pobytom v rámci programu BIP (Blended Intensive Programme), 

ktorý spojil našu univerzitu s Univerzitou vo Varšave a Vysokou školu pedagogickou 

v Innsbrucku, 

– študent, ktorý sa podieľal na organizácii DOD sa podelil zážitky  a zdieľanie spätnej väzby 

od záujemcov o vysokoškolské štúdium,  

– doktorandka položila otázku týkajúcu sa detailov procesu pri podávaní vnútorného 

vedeckého grantového systému. Pani dekanka vysvetlila postup pri podávaní žiadosti 

a potvrdila, že pripomienku k doplneniu informácií bude tlmočiť oddeleniu, ktoré má 

prijímanie projektov na univerzite na starosti, 

– doktorand otvoril v rámci rozpravy otázku prístupu vyučujúcich k študentom a ich možnosť 

na koho sa v prípade potreby obrátiť. Pri tej príležitosti pani prodekanka zdôraznila 

dôležitosti práce tútorov v jednotlivých ročníkoch ako osôb prvého kontaktu a mediátorov 

medzi vyučujúcimi a študentmi a pripomenula možnosť študentov využiť. 

 

RNDr. Dagmar Hvozdovičová. tajomníčka FF UPJŠ 

– vysvetlila prečo už nie sú automaty na potraviny v budovy Aristoteles (doterajší dodávateľ 

služieb dal výpoveď, vedenie fakulty rokuje s potenciálnymi novými dodávateľmi). 

 

prof. PhDr. Marián Andričík, PhD., prodekan pre vedeckovýskumnú činnosť a doktorandské 

štúdium: 

– informoval o Jarnej škole doktorandov, ktorá sa uskutoční v Starej Lesnej; našej fakulte 

bolo pridelených 14 miest. 

 

doc. PhDr. Beáta Ráczová, PhD., prodekanka pre pedagogickú činnosť 

– otvorila otázku hodnotenia predmetov a vyučujúcich (spätná väzba študentov k výučbe) za 

letný semester končiaceho sa akademického roka, ktorá bola realizovaná v troch 

termínoch tak, aby korešpondoval s ukončením výučbovej časti semestra pre jednotlivé 

ročníky, špecificky pre končiacich študentov. Prítomní zástupcovia študentov neavizovali 

problémy so zberom,  

– poďakovala študentom za participáciu na organizácii a pri realizácii DOD, veľtrhov 

a propagačných akcií a požiadala ich o pomoc pri organizácii imatrikulácie prvákov v AR 

2025/26 a ďalších akcií, o ktorých bude vedenie informovať v priebehu júna. 

 

 

Na záver stretnutia pani prodekanka poďakovala všetkým za prítomnosť a ochotu podeliť sa 

so svojimi skúsenosťami, ako aj za podnety, s ktorými na stretnutie prichádzajú.  

 

 

Zapísala: doc. PhDr. Beáta Ráczová, PhD. 

 

V Košiciach dňa 19. 5. 2025 


